

---

THE FOREST ACT  
(C.C.S.M. c. F150)

**Designation of Provincial Forests Regulation,  
amendment**

---

Regulation 183/2002  
Registered November 7, 2002

**Manitoba Regulation 226/88 R amended**  
**1** **The *Designation of Provincial Forests Regulation, Manitoba Regulation 226/88 R, is amended by this regulation.***

**2** **Section 5 of the Schedule is amended by striking out "admeasurement 1479 square kilometres, more or less" and substituting "admeasurement 1479 square kilometres, more or less and Seventhly: Lot 1 as shown on a Plan of Subdivision of the North ½ 20-59-22 WPM prepared by John S. Kulchycki, of the City of Dauphin, and sworn to by him on the 22nd day of February, 2002, and filed in the Winnipeg Land Titles Office as Deposit Plan No. 187/2002".**

---

LOI SUR LES FORÊTS  
(c. F150 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur la  
désignation des forêts provinciales**

---

Règlement 183/2002  
Date d'enregistrement : le 7 novembre 2002

**Modification du R.M. 226/88 R**  
**1** **Le présent règlement modifie le *Règlement sur la désignation des forêts provinciales, R.M. 226/88 R.***

**2** **L'article 5 de l'annexe est modifié par substitution, à « . Le bien-fonds ci-décrit comprenant plus ou moins 1 479 kilomètres carrés », de « ; le bien-fonds ci-décrit comprenant plus ou moins 1 479 kilomètres carrés; septièmement, du lot 1 indiqué sur le plan de lotissement de la ½ nord de la section 20-59-22 O.M.P., plan qu'a dressé John S. Kulchycki, de la ville de Dauphin, et qu'il a certifié le 22 février 2002, lequel plan porte, au Bureau des titres fonciers de Winnipeg, le numéro de dépôt 187/2002 ».**

---

The Queen's Printer  
for the Province of Manitoba

---

L'Imprimeur de la Reine  
du Manitoba